
علیرضا اکبرپور: 
نکونام گزینه 
مطلوبی است

علیرضــا اکبرپــور دربــاره انتخــاب 
ن  ا به عنــو م  نــا نکو لــی  حتما ا
ســرمربی اســتقلال گفت:»بــه 
هــر حــال گزینــه ایرانــی هــم بــرای 
اســتقلال خوب است و می توان از 
جواد نکونام  نام برد. فکر می کنم 
گزینه خوبی برای استقلال خواهد 
بــود.« اکبرپــور دربــاره نتایج فصل 
پیــش ســاپینتو گفت:»درســت 
اســت کــه اســتقلال در بازی هــای 
بــزرگ خوب امتیاز نگرفت اما این 
را هم باید در نظر گرفت که برخی 
اتفاقــات هــم مزیــد بر علت شــد. 
ســاپینتو یــک مربــی احساســاتی 
بود و برخی از تیم ها از قبل نقشــه 
داشــتند تــا ایــن مربــی را عصبانی 
کننــد تــا بــه هدف شــان برســند. 
مــن معتقدم که اســتقلال فوتبال 
زیبایــی بــه نمایش گذاشــت و این 
را هــم بایــد درنظر گرفت که برخی 
از بازیکنــان در فصــل گذشــته در 
حــد پوشــیدن پیراهــن اســتقلال 
نبودنــد و ایــن تیــم در بعضــی از 
پســت ها واقعــاً بــا مشــکل مواجه 
شــد. از طرفی اشــتباهات داوری و 
مشــکلات مالــی هــم به اســتقلال 

ضربــه زد.«

 
روشن: مؤمنی و 

مظلومی به درد کمیته 
فنی هم نمی خورند

حســن روشــن بــر ایــن باور اســت 
کــه نــه مؤمنــی و نــه مظلومــی بــه 
کار اســتقلال نمی آینــد. روشــن 
می گویــد: »مؤمنــی و مظلومــی 
در کمیتــه فنــی اســتقلال اضافــه 
هســتند چــون آنهــا اگــر قــرار بــود 
کاری انجام دهند در هیأت مدیره 
انجــام می دادنــد. خــوب اســت 
کــه مربــی خارجــی بیاوریــم امــا به 
شــرطی کــه یــک مربــی صاحبنــام 
و باکیفیــت بیاید تا بتواند شــرایط 
فنــی اســتقلال را ارتقــا بخشــد.« 
روشــن ادامــه داد: »شــرایط مالی 
باشــگاه در حــال حاضــر خیلــی 
خوب نیســت و با این قوانینی هم 
کــه می گذارند هــر مربی ای حاضر 
بــه حضــور و کار در ایــران نیســت. 
با وجود اینکه نکونام مربی خوبی 
اســت اما او  نباید در این مقطع به 

اســتقلال بیایــد.«

 
مؤمنی: من و 

مظلومی فنی هستیم
محمد مؤمنی، عضو سابق هیأت 
مدیره اســتقلال از حضور خودش 
و مظلومــی در هیــأت مدیــره و 
کمیتــه فنــی دفــاع کــرده اســت: 
»مــن و پرویــز مظلومــی افــراد 
فنــی باشــگاه هســتیم و در زمینه 
انتخــاب ســرمربی و کمــک کردن 
بــه جمــع شــدن حواشــی تبحــر 
داریــم. جلســه اخیــر کمیتــه فنی 
بــه جهــت بررســی برنامه هــا بــود. 
دوســتان نظرات شــان را اعــلام 
کردنــد کــه در چــه حیطــه ای کار 
کــرده و چطــور بتوانیــم شــرایط 
قهرمانی را برای ســرمربی ترســیم 
کنیم. همه امکاناتی که ســرمربی 
نیاز دارد را بررســی و راهکارهایش 

را ارائــه کردیــم. 
هــم در خصــوص مربــی داخلــی 
بحــث کردیــم، هــم خارجــی. در 
نهایــت قــرار شــد مربیــان خارجی 
کــه قــرار اســت بــه ایــران بیاینــد، 
از امکانــات باشــگاه دیــدن کننــد 
و ســپس نشســتی بــا آنهــا داشــته 
باشــیم. می خواهیــم انتخاب مان 
طوری باشــد که برگ برنده داشته 
باشیم. لوپس یا هر مربی دیگری 
کــه بــه ایــران می آیــد، امکانــات را 
بررســی می کنــد و ســپس بــا او 

صحبــت خواهیــم کــرد.«
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مجید نامجومطلق 
که تا همین 

یک ماه پیش 
منتقد سرسخت 

سیاست های 
باشگاه استقلال 

بود و حتی در 
مصاحبه های 

خود اعلام می کرد 
که مدیران این 

باشگاه باید 
پول بازیکنان را 
که ماه ها است 

حقوقی نگرفته اند 
پرداخت کنند، 

روشن نیست که 
با این تفکرات و 
تضادهایی که 

با تصمیم سازان 
استقلال دارد 

چطور می خواهد 
در کمیته فنی 

فعالیت کند

از مصاحبه های متناقض تا بلاتکلیفی در انتخاب سرمربی

آغاز حواشی کمیته فنی

سهراب بختیاری زاده

به دنبال تیم باشگاهی

سهراب بختیاری زاده یکی از اعضای کمیته فنی باشگاه استقلال محسوب 
می شــود کــه در فهرســت اخیر نــام او دیده شــد. بختیــاری زاده در حالی در 
بیــن اعضــای کمیتــه فنــی قــرار گرفته کــه در جلســات اخیر شــرکت نکرده 
اســت. گفتــه می شــود آقــا ســهراب به دنبــال پیــدا کــردن تیــم بــرای ادامــه 
فعالیــت در دایــره مربیگــری اســت البته آقا ســهراب جدایی از اســتقلال را 

تکذیــب کرده اســت.

محمدحسین مرادمند

حامی حسینی

محمدحســین مرادمنــد، مدافــع اســتقلال بــر ایــن بــاور اســت کــه نبایــد 
بــا ســرمایه های ایــن باشــگاه برخــورد تنــدی داشــت. او دربــاره حملــه بــه 
حســینی گفتــه: »چــرا مــا در ایــن فضــای مجازی فرهنــگ درســتی نداریم؟ 
شــما یــک فصــل حســین حســینی را ببینید نــه یک بــازی را. ایــن هجمه ها 
برای کاپیتان اســتقلال ســنگین اســت و دلیل آن فرهنگ غلط اســتفاده از 

فضــای مجــازی اســت.«

ارسلان مطهری

درتیررس نساجی

ارســلان مطهری همیشــه علاقه خود را به اســتقلال نشــان داده اما ممکن 
اســت بــرای تجربــه یــک محیــط آرام فصــل بعد بــا اســتقلال ادامــه ندهد. 
حــدود یــک مــاه پیــش بــود کــه صحبــت از حضــور احتمالــی ایــن بازیکــن 
در لیــگ  کشــورهای عربــی شــد و بــه تازگــی نیــز باشــگاه نســاجی مذاکراتی 
را بــه طــور پنهانــی بــا ایــن بازیکــن انجــام داده تــا شــاید بتوانــد او را از چنگ 

اســتقلال درآورد.

 zسوژه

هنوز یک هفته از تشکیل کمیته فنی 
باشگاه استقلال نگذشته که حواشی 
متعددی بابت این تصمیم به وجود 
آمده است. اولین مسأله ای که بعد از 
تشکیل این کمیته عمیقاً توی ذوق می زند 
مصاحبه های متعدد اعضای کمیته فنی 
است که حاشیه ساز شده است. اولین 
مصاحبه ای که از زبان یکی از اعضای 
کمیته فنی استقلال منتشر شد اختصاص 
داشت به اظهارات مهدی پاشازاده که 
اعلام کرد باشگاه استقلال توان حفظ 

مهدی قایدی و محمد محبی را ندارد.
این اظهارات با واکنش منفی هواداران 
استقلال مواجه شد و چند روز بعد از 
اظهارات پاشازاده، حجت کریمی اعلام 
کرد که قصد دارد محبی را با پرداخت 
حق انتقالش به باشگاه سانتاکلارا حفظ 

کند که اظهارات آقای سرپرست دقیقاً 
در تضاد با صحبت هایی بود که پاشازاده 

به زبان آورد.
بعد از این ماجرا مصاحبه های پرویز 
مظلومی که تا پیش از حضور در کمیته 
فنی عضوی از هیأت مدیره باشگاه 
استقلال بود نگاه ها را به سمت و سوی 
خود جلب کرد. مظلومی نیز با برخی 
اظهارات متناقض نگاه ها را به سمت و 
سوی خود جلب کرد. مظلومی در یک 
مصاحبه اعلام کرد استقلال به دنبال 
مربی خارجی است و در مصاحبه دیگر 
صحبت از جذب مربی داخلی کرد که 
همین تفاوت بیانی نشان داد که عضو 
کمیته فنی استقلال بدرستی در جریان 

اهداف این باشگاه قرار ندارد.
فارغ از این موضوع مشکلاتی که در 
دوران حضور مظلومی در هیأت مدیره 
استقلال به وجود آمده این سؤال را برای 
هواداران استقلال به وجود آورده که آیا 
مظلومی در کمیته فنی قابلیت برداشتن 

باری از روی دوش استقلال را خواهد 
داشت یا خیر؟! وقتی مظلومی در هیأت 
مدیره منشأ تحول نشده، چطور می تواند 

در کمیته فنی فایده بخش باشد؟
شاید هم مظلومی به دلیل اینکه به 
تازگی از سوی باشگاه استقلال به عنوان 
سخنگوی کمیته فنی برگزیده شده 
این چنین مشتاق به مصاحبه نشان 
می دهد اما باید به این پرسش مهم 
و کلیدی نیز متوجه بود که خط مشی 
باشگاه استقلال آیا قرار است در کمیته 
فنی این باشگاه تعیین شود که برایش 
سخنگو انتخاب شده است؟! آیا کمیته 
فنی استقلال قرار است نقشی فرا 

کمیته ای داشته باشد؟
سوابق نشان می دهد که اساساً تشکیل 
چنین کمیته ای در باشگاه  استقلال 
نه تنها منتج به کامیابی بیشتر این 
باشگاه در بعد فنی نشده بلکه حواشی و 
چالش های بزرگی را نیز به وجود آورده کما 
اینکه می بینیم هنوز این کمیته تشکیل 

نشده برخی اعضای آن در جلسات 
شرکت نمی کنند و حتی روز گذشته 
شایعه جدایی سهراب بختیاری زاده نیز 
منتشر شد تا مشخص شود انتخاب 
اعضای کمیته فنی با برنامه ریزی مناسبی 
انجام نشده است و برخی اعضا برای 
خود نقشی در این دایره قائل نبوده اند 
که بسرعت این شایعات دهان به دهان 

می شود.
مسائل دیگری نیز در روزهای اخیر از 
دل کمیته بیرون آمده است. مجید 
نامجو مطلق که تا همین یک ماه پیش 
منتقد سرسخت سیاست های باشگاه 
استقلال بود و حتی در مصاحبه های 
خود اعلام می کرد که مدیران این باشگاه 
باید پول بازیکنان را که ماه ها است 
حقوقی نگرفته اند پرداخت کنند، روشن 
نیست که با این تفکرات و تضادهایی 
که با تصمیم سازان استقلال دارد چطور 

می خواهد در کمیته فنی فعالیت کند.
تشکیل  می  حا که  نها  آ ید  شا ل  حا

کمیته فنی در استقلال بودند با اضافه 
کردن افراد جوان تری مانند پاشازاده یا 
بختیاری زاده تلاش کرده اند این کمیته 
را فعال نشان دهند اما تردیدی نباید 
داشت اگر سرمربی آینده استقلال ایرانی 
باشد، به طور قطع قادر به همکاری با 
این کمیته نیست و سرمربی خارجی نیز 
در درازمدت با اعضای این کمیته دچار 

اختلاف خواهد شد.
به همین دلایل روشن لازم است که 
مسئولان باشگاه استقلال تصمیم خود 
نسبت به تشکیل کمیته فنی را تغییر 
دهند به این دلیل که در ماه های آتی 
حواشی به وجود آمده در این کمیته 
افزایش خواهد یافت و شاید اعضای 
آن نیز یکی بعد از دیگری از سمت خود 
کنار بروند و درنهایت همان نام های 
همیشگی )مظلومی، مؤمنی و یا فریبا( 
در این کمیته باقی بمانند که حضور این 
افراد نیز هیچ گاه در چنین پست هایی 

برای استقلال فایده نداشته است.

ابوالفضــل جلالی بلافاصلــه بعد از پایان 
لیگ برتر تصمیم به فســخ قرارداد خود 

با باشــگاه استقلال گرفت. 
ایــن اقــدام درحالــی انجــام شــد کــه 
شــایعاتی پیرامــون حضــور ایــن بازیکــن 
در پرســپولیس بــه گــوش می رســید امــا 
با گذشــت چند روز از فســخ قرارداد این 
بازیکــن بــا باشــگاه اســتقلال مشــخص 
شــد که باشــگاه رقیب تمایل چندانی به 
جذب این بازیکن ندارد. حتی در لیستی 
که از سوی یحیی به باشگاه پرسپولیس 
داده شــده، نــام جلالــی دیــده نمی شــود 
ومشــخص نیســت کــه اساســاً نــام ایــن 
بازیکــن چــه طــور درمیــان گزینه هــای 

حضــور در پرســپولیس قــرار داده شــد.
بــا محــرز شــدن ایــن موضــوع مهــم کــه 
جلالی در لیست پرسپولیس قرار ندارد، 
از ســوی مســئولان باشــگاه اســتقلال 
نیــز شــنیده شــد کــه فســخ قــرارداد این 
بازیکــن وجاهت قانونی نــدارد. این ادعا 
نیــز درحالــی مطــرح شــده کــه باشــگاه 
اســتقلال بــرای داشــتن ایــن بازیکــن 
بایــد دوبــاره بــا او اقــدام بــه عقد قــرارداد 

جدیــد کنــد.
درواقع فسخ قرارداد با باشگاه استقلال 
بیشــتر به ســود جلالی تمام شــده و این 
بازیکــن از بندهایــی که در قــراردادش با 
باشــگاه بــوده نهایــت اســتفاده را برده تا 

بــرای فصل جدیــد علاوه برعقــد قرارداد 
جدیــد و لحــاظ کــردن بندهــای تــازه در 
توافق هــای خــود بــا باشــگاه اســتقلال 
بتواند از دســتمزد بیشــتری نیز بهره مند 

شود.
رفتــاری کــه جلالــی درقبــال باشــگاه 
اســتقلال انجــام داده بیشــتر تحــت 
پشــت  و  ه  د بــو نش  را و ثیرمشــا تأ
فســخ قــرارداد بــا باشــگاه اســتقلال 
مدیربرنامه هــای این بازیکن قرار گرفته 
تــا اگــر بنــا شــد دوبــاره ایــن بازیکــن بــه 
باشــگاه اســتقلال بازگــردد از دســتمزد 
بیشــتری بهره بگیرد والبتــه مدیربرنامه 
ایــن بازیکــن نیــز پــول بیشــتری را بــه 

جیــب بزنــد.
بــا توجــه بــه اینکــه معمــولاً بازیکنــان 
به دنبال دریافتی های بیشــتر و استفاده 
حداکثــری از توافق هــای فــی مابیــن بــا 
باشــگاه هســتند، مدیران استقلال باید 
پیش از امضای هر توافقی تمام جوانب 
را در نظــر بگیرنــد تــا اینگونــه مقابــل 
بازیکنــان خــود بــازی نخورنــد. حتــی اگر 
جلالی به باشگاه استقلال هم بازنگردد 
و پــای عقــد قرارداد مالــی جدید در میان 
نباشــد، حضــور ایــن بازیکــن در دیگــر 
باشــگاه ها بدون پرداخت حق انتقال به 
باشگاه استقلال در واقع سود دیگری را 
نصیب این بازیکن و مدیربرنامه هایش 

خواهــد کرد.
درواقــع باشــگاه اســتقلال درهرحالــت 
بازنــده فســخ قــرارداد جلالــی بــا ایــن 
باشــگاه اســت و مدیــران ایــن باشــگاه 
بایــد تمهیداتی را درنظر بگیرند که دیگر 

چنین اتفاقاتی رخ ندهد و بازیکن نتواند 
براحتی زیر قول و قرارش با باشــگاه بزند 
واگــر هــوای رفتــن به تیم دیگــری را دارد 
لااقــل حــق انتقــال خــود را بــه باشــگاه 

اســتقلال پرداخــت کنــد.

استقلال بازنده فسخ قرارداد یک طرفه مدافع چپ پا

جلالی در راه پرسپولیس یا بالابردن دستمزد؟

حمیدرضا عرب
روزنامه نگار


